

Major A.J. Peddle, CD



Major Andrew Peddle joined the CAF in December 2003 as a Reserve Infanteer with the Nova Scotia Highlanders. In September 2009, then MCpl Peddle joined Psychological Operations as a Tactical Operator. In November 2010, he deployed to Kandahar as part of Op ATHENA, TF 3-10, and was assigned to various American units throughout Dand and Panjwahi District as a PsyOps team 2I/C. Upon his return from deployment, he commenced a component transfer to become a Construction Engineering Officer.

In January 2012, Lt Peddle reported to CFSME to await training. Upon graduation from phase training, he remained at CFSME as a Flt Comd within the Construction Engineer Training Squadron. In 2014, Capt Peddle was posted to 1 CAD HQ in Winnipeg where he occupied numerous positions including 1 CAD HQ Operations Officer, A4 CE Doctrine and Training, Executive Assistant to the 1 CAD DComd FG, and finally as the RCAF Fire Marshal. In July 2016, Capt Peddle deployed on a TAV to Op IMPACT as the JTF(I) JEng Plans Officer. In 2017, he was posted to 14 Wg Greenwood as the RP Ops Det RO/2IC. Major Peddle was promoted to his current rank in 2018 and appointed Officer Commanding Construction Engineering Flight for 14 Mission Support Squadron before taking over as the Officer Commanding Real Property Operations Detachment Greenwood from 2019 to 2022. He was then posted to his current position as Deputy Commandant of CFSME.

Major Andrew Peddle is married to Katie and has two children, Connor and Abigail. Upon his retirement, Major Peddle and his family look forward to planting roots in Greenwood where he has accepted a position with DCC.

Le Major A.J. Peddle, CD



Le Major Andrew Peddle s'est joint aux FAC en décembre 2003 en tant que fantassin de réserve avec les Nova Scotia Highlanders. En septembre 2009, alors Cplc Peddle, s'est joint à la capacité des opérations psychologiques en tant qu'opérateur tactique. En novembre 2010, il s'est déployé à Kandahar dans le cadre de l'Op ATHENA, TF 3-10, et a été affecté à diverses unités américaines dans les districts de Dand et de Panjwaii en tant que 2I/C de l'équipe PsyOps. À son retour de déploiement, il a entamé le processus d'un transfert de composante en tant qu'officier du génie construction.

En janvier 2012, le Lt Peddle s'est présenté à l'EGMFC pour attendre l'instruction. Après avoir obtenu son diplôme de formation de phase, il est resté à l'EGMFC en tant que commandant de bord au sein de l'escadron d'entraînement du génie construction. En 2014, le Capt Peddle a été affecté au QG 1 DAC à Winnipeg où il a occupé de nombreux postes, dont celui d'officier des opérations du QG 1 DAC, A4 CE Doctrine et entraînement, adjoint exécutif au 1 DAC DComd FG et enfin en tant que prévôt des incendies de l'ARC. En juillet 2016, le Capt Peddle a été déployé sur un TAV pour l'Op IMPACT en tant qu'officier des plans JTF(I) JEng. En 2017, il a été affecté au 14^e Escadre Greenwood en tant que RP Ops Det RO/2IC. Le Major Peddle a été promu à son grade actuel en 2018 et nommé officier commandant l'escadrille du génie construction du 14^e Escadron de soutien de mission avant de prendre la relève en tant qu'officier commandant le détachement des opérations immobilières de Greenwood de 2019 à 2022. Il a ensuite été muté à son poste actuel de commandant adjoint de l'ÉGMFC.

Le Major Andrew Peddle est marié à Katie et a deux enfants, Connor et Abigail. À sa retraite, le Major Peddle et sa famille ont hâte de s'implanter à Greenwood où il a accepté un poste à CDC.